
U PPSALAE  KO  N O M ER  N A

Föreningen  Uppsalaekonomerna  - Styrelsemöte
Datum:  2024-OC)-10

Tid:  17:20  -  1C):12

Plats:  Arenan

Närvarande:

*  Alexander  Engdahl

@ Iris  Heike

@ Svante  Brundin

*  Fanny  Långström

*  Malte  Gustafsson

*  Alex  Reeves

*  Lily  Pairawan

*  Theo  Wessman

*  Jamal  Ahmed

Frånvarande:

*  Nora  Lawlor

Protokoll

g1 Mötets  öppnande

Alexander  förklarade  mötet  öppnat.

j2  Tillägg  av  övriga  punkter

Inga  övriga  punkter  lades  till.

fi3 Giodkännande  av  föredragningslistan
Styrelsen  beslutade:

Affgodkänna  föredragningslistan  med  föreslagna  ändringar.

54  Godkännande  av  föregående  mötes  styrelseprotokoll
Styrelsen  beslutade:

,4ffgodkänna  föregående  extrainsatta  mötets  styrelseprotokoll  med  föreslagna
ändringar.

i5  Beslut  fattade  per  capsulam
Inga  per  capsulam-beslut  lades  till  handlingarna.

g6 Godkännande  av  beslutsliggare

Styrelsen  beslutade:

Att  godkänna  beslutsliggaren  med  föreslagna  ändringar.
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57 Val  av  justerare
Styrelsen  beslutade:

Attvä5a  Alex Reeves och Theo Wessman  till  justerare.

j8  Godkännande  av  närvaro-  och  yttranderätt

,4ffgodkänna  närvaro-  och  yttranderätt  för  Jonas  Davidsson  under  517
Att  godkänna  närvaro-  och  yttranderätt  för  Zeb Billborn  under  G17

j9  Tempen  på  UG

UG har  ännu  inte  haft  något  möte  men  Iris  rapporterade  att  hon  planerat  in
möten  med  Utskottsgruppen.

i10  Tempen  på Kontaktdagarna
Svante  rapporterade  att  de kollar  på möjliga  lokaler  till  "after  work"  eftersom  den
planerade  lokalen  inte  längre  är möjlig  att  vara  på.

Iris  rapporterade  att  hon  haft  första  mötet  med  projektledarna  och  att  alla
projektmedlemmar  haft  kick-off.  Vidare  nämnde  hon  att  medarbetaransökan
har  öppnat.

ill  Tempen  på ansvarsområden
Alexander  (Ordförande)  -  Alexander  rapporterade  att  mycket  tid  har  lagts  ner  på
representation  under  Recceveckorna  samt  på flera  föreläsningar,  där  han  bland
annat  informerade  om  kårens  tillgänglighet  för  alla  medlemmar  och  belyste  den
studierelaterade  verksamheten  som  kåren  bedriver.  Alexander  nämnde  även  att
han  deltagit  på standarinvigning  och  haft  ett  förmöte  inför  UC). Till  sist  berättade
han  om  genomförda  uppstartsmöten  med  sina  kontaktpersoner  och  att  han
deltagit  på en kick-off  med  Seniorskollegiet.

Iris  (Vice  ordförande)  -  Iris  rapporterade  att  hon  har  haft  uppstartsmöten  med
utskotten  och  projektledarna  för  Kontaktdagarna.  Vidare  nämnde  hon  att  tid  har
spenderats  på att  representera  kåren  under  Recceveckorna  samt  deltagit  på
kick-off  med  Seniorskollegiet.

Fanny  (Vice  ordförande  med  utbildningsansvar)  -  Fanny  rapporterade  att  hon
har  deltagit  på standarinvigning,  ledningsrådet  och

1okalförsä5ningsberedningen,  samt på ett förmöte  inför  UC). Vidare nämnde  hon
sitt  deltagande  på ett  planeringsmöte  med  universitetshusets  personal  angående
höstens  examensceremoni  samt  ett  uppstartsmöte  med  UTB.

Svante  (Vice  ordförande  rned  naringslivsansvar)  -  Svante  rapporterade  att  han
har  varit  på möte  med  Företagsgruppen,  där  det  informerades  om  att  flera
företagsevenemang  nu  är schemalagda.  Vidare  nämnde  Svante  att  han  har  haft
möten  med  Finansutskottet  och  Närings1ivsutskottet  i syfte  att  främja
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samarbetet  mellan  utskotten  och  prospekteringsansvarig.  Till  sist  lyfte  han  sin
representation  av kåren  under  Recceveckorna.

Malte  (Ska'ttrnästare)  -  Malte  rapporterade  att  han  har  varit  på möte  med
revisorn  och  att  han  har  påbörjat  arbetet  med  bokslutet.  Vidare  nämnde  han  att
han  har  haft  budgetutbildning  med  projektgrupper  och  planerat  in  möten  med
sina  kontaktpersoner.  Till  sist  lyfte  han  fram  att  det  löpande  arbetet  med  kårens
ekonomi  går  bra,  och  att  han  har  inlett  samarbetet  med  vice  skattmästaren  samt
deltagit  ikick-off  med  Seniorskollegiet.

Lily  (Alumnansvar)  -  Lily  rapporterade  att  hon  har  planerat  ett  uppstartsmöte
med  Svante  gällande  alumnprojektet.

i12  Rapportering  från  UUFS
Alexander  berättade  att  de inte  har  någon  handläggare  eller  samordnare  men  att
första  mötet  är planerat  och  att  de närmar  sig  en tillsättning  av  en handläggare.

j13  Rapportering  från  STRUT

Fanny  rapporterade  att  hon  har  ett  planerat  möte  samt  att  planeringen  med
examensceremonin  går  bra.  Vidare  nämnde  hon  sitt  deltagande  på ett
uppstartsmöte  med  personalen  från  Universitetshuset  angående
examensceremonin.

!g14 Återrapportering  från  centrala  studentrepresentantuppdrag
Alex  (sarnhällsvetenskapliga  fakultetsnänqnden)  - Alex  rapporterade  att  han  varit
på ett  internat  med  fakultetsnämnden  där  det  bland  annat  beslutades  om  en
ändring  i kandidatprogrammet  för de som vä5er företagsekonomi  som sitt
huvudämne.

Svante  (kornrnittän  för  lika  villkor)  - Svante  rapporterade  att  de har  arbetat  med
en rapport  som  senare  kommer  att  presenteras  externt.  Vidare  rapporterade  han
sitt  aktiva  deltagande  på flera  möten.

Malte  (närnnden  for  excellenta  larare)  - Malte  hade  inget  att  rapportera.

Aiexander  (intenclenturstyre1sen)  - Alexander  hade  inget  att  rapportera.

Theo  (beredrnngsgruppen  för  pedagogiska  priset)  - Theo  hade  inget  att
rapportera.

Nora  (samverkan  för  fysisk  och  psykisk  hälsa)  - Nora  var  inte  närvarande  under
styrelsemötet.

Iris  (fors'kn.ingsqruppen)  - Iris  hade  inget  att  rapportera.
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i15  Tempen  på  utredningar  och  projekt
Arbetet  med  att  ta fram  syfte  och  bakgrund  för  samtliga  utredningar  har
påbörjats.  Alla  utredningar  och  projekt  planeras  att  beslutas  om  på
nästkommande  styrelsemöte  den  23/C).

g16  Tempen  på UEAM

Malte  hade  inget  att  rapportera  eftersom  första  mötet  inte  har  ägt  rum.

g17 Tillsättning  av  portföljförvaltare  UEAM
Zeb  Billborn  kandiderade  till  posten  som  portföljförvaltare.

Styrelsen  välkomnade  Zeb in  i salen.  Han  fick  hålla  sitt  anförande  där  styrelsen
och tidigare  sittande  portfö5förva1taren,  Jonas  Davidsson,  fick möjlighet  att
ställa  frågor  till  kandidaten.  Efter  att  Zeb lämnat  rummet  fick  Jonas  ge ett
utlåtande  om  kandidaten.  Därefter  diskuterade  styrelsen  i enrum  tillsättningen
av  posten  som  portföljförvaltare.

Styrelsen  5es1.1>tar)e:

Attväl5a  Zeb Billborn  till  Portföljförvaltare  för UEAM under  höstterminen  2024.

g18 Övriga  punkter

Inga  övriga  punkter  lades  till.

j19  Tid  för  nästa  styrelsemöte

Nästa  styrelsemöte  är 2024-OC)-23  kl. 17:00.

j20  Mötet  avslutades

Alexander  förklarade  styrelsernötet  avslutat.
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Vid  protokollet:

Jamal  Ahmed

Sekreterare

Alex  Peeves Theo  Wessman

Justerare Justerare
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